

# Administrative Decision (74/2025)

# Capital Increase of DHOFAR INSURANCE Co.SAOG



# قرار إداري ( 74 /2025) زبادة رأسمال ظفار للتأمين ش.م.ع.ع

#### Pursuant to:

- The Royal Decree No. 18/2019 promulgating the commercial companies' law.
- The Royal Decree No.5/21 to transfer Muscat Securities Market to a closed joint stock company named Muscat Stock Exchange.
- The Royal Decree No.46/2022 promulgating securities
- · The Article of Association of Muscat Stock Exchange SAOC.
- The resolution of the AGM of Bondholders dated 30/05/2022, approving the conversion of bonds into shares as shown in the table below:

Outstanding Number of Shares	112,752,579
Number of Increased Shares	3,598,410
Post-increment Number of Shares	116,350,989
Issued Capital	OMR 14,000,000

### استناداً إلى:

- المرسوم السلطاني رقم [2019/18] بإصدار قانون الشركات التجارية.
- المرسوم السلطاني رقم [2021/5م] بتحويل سوق مسقط للأوراق المالية إلى شركة مساهمة عمانية مقفلة باسم شركة بورصة مسقط.
- المرسوم السلطاني رقم [2022/46] بإصدار قانون الأوراق المالية.
  - النظام الأساسي لشركة بورصة مسقط [ش.م.ع.م].
- قرار الجمعية العامة لحملة السندات و المنعقدة بتاريخ 2022/05/30م، والمتعلّق بتحويل السندات إلى أسهم كما هو موضح أدناه:

112,752,579	عدد الأسهم الحالية
3,598,410	عدد أسهم الزيادة
116,350,989	عدد الأسهم بعد الزيادة
14,000,000 ر.ع	رأس المال المصدر

#### And according to:

The recommendation of Market Operations Department. It has been decided:

## تقرر الآتي:

Article (1): The capital increment of the company shall be listed

in the Parallel Market.

Article (2): This decision shall be effective as from Sunday 01/06/2025.

المادة (1): تُدرج أسهم زيادة رأسمال الشركة في السوق الموازية.

المادّة (2): يُعمل بهذا القرار اعتباراً من يوم الأحد الموافق

Haitham Salim Al Salmi Chief Executive Officer

هيثم بن سالم السالمير الرئيس التنفيذي

Issued: 02 Dhul-Hijjah 1446H Corresponding to: 29 May 2025



صدر في: 02 ذو الحجة 1446 هـ الموافق: 29 مايو 2025 م

ووفقاً لد:

توصية دائرة عمليات السوق.